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(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Hoi 

Dit heb ik 
ervan 

kunnen maken. 

Misschien kun 
je je jouw actiepuntenlijst 

erachter zetten. Die is ook heel 
duidelijk. 

Groet, 

(geanonimiseerd)

J (geanonimiseerd)



Verslag bespreking burgemeester Van de Weerd, wethouder Groothuis met 

De 
burgemeester 

en J. Groothuis hebben 
gesprekken gevoerd 

met diverse faunabeheerders. De 

aanleiding 
hiervoor is het feit dat de commissie Ruimte en Wonen niet heeft 

ingestemd 

met 
de 

verlenging 
van de faunabeheerovereenkomst. Er 

zijn vraagtekens gezet bij 
de 

vorming 
van een 

stichting. 
Een 

stichting 
heeft een minder 

hoog 
democratisch 

gehalte 
dan een 

vereniging. Overigens 

wordt de 
vorming 

van een 

vereniging 
ook niet direct 

gezien 
als dé 

oplossing. 

Overigens 
is het de bestuurders 

gebleken 
dat het faunabeheer een 

aparte 
wereld 

is, 
waarin 

afgunst 

jegens 
anderen een 

grote 
rol 

speelt. 
Het is 

voorts 

gebleken 
dat daar waar 

geen 
strakke 

regie is, 
het 

afschot veel 
lager 

is. 
Bij 

Staatsbosbeheer is een strakke 
regie waarbij 

de 
jagers 

een 

eenvoudig 

contract 

krijgen 

met 
de 

geldigheid 
van één 

jaar. 
Het is wel 

mogelijk 
om dit ook in 

verenigingsverband 

te 
doen, bijvoorbeeld 

met 

gebruikmaking 
van een 

app. 
Eén 

persoon 
houdt dan de 

regie 
over wie waar 

gaat jagen. 
De 

bedoeling 
van deze 

werkwijze 
is dat er een zekere 

mate 
van 

transparantie 

ontstaat 
en 

dat er ook 
verantwoording 

kan worden 
afgelegd. 

Om het afschot te halen kan een 

resultatenverplichting 
worden 

gemaakt 
met 

prestatieafspraken 
die 

getoetst 
kunnen 

(en moeten) worden, 
desnoods 

met 
een 

boetesysteem. 
Wie er wel en niet wordt 

toegelaten, transparant. 
Er moet 

geen ballotage zijn. 
Een 

bonussysteem 
werkt 

positiever 
dan een 

malussysteem. 

Er zou in 
eerste 

instantie een overeenkomst kunnen worden 
gesloten 

voor 
twee 

jaar 
die 

bij 
het 

voldoen aan de 
afspraken verlengd 

wordt met vier of 
vijf jaar. 

Over het toezicht moeten 

ar gemaakt 
worden 

bijvoorbeeld 

met 

gebruikmaking 
van een 

app-groep 
die door 

beheerd wordt. Staatsbosbeheer staat afschot 
tijdens 

de bronst niet toe. 

Wij 
willen ons daar ook 

bij 

aansluiten. De 
gemeente Nunspeet 

heeft 
overigens percelen 

die niet 
bejaagbaar zijn 

omdat ze 
te 

klein 

zijn. 
De 

gemeente 

heeft de 
mogelijkheid 

om 

percelen 
toe te 

voegen 
aan andere 

jachtcombinaties 
en 

andersom. 

(geanonimiseerd)

Voor 
wat 

betreft de btw heeft Staatsbosbeheer het zo 

gestructureerd 
dat er 

geen 
btw betaald hoeft 

te 

worden. 
Overigens 

hebben twee faunabeheerders 
aangegeven 

ermee te 

gaan stoppen 
als de 

verhoging doorgaat 
en er btw betaald 

moet 
worden. 

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


